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Goedemorgen meneer_ERZGa
Vanuit Patrimonium kunnen wij u meedelen dat er geen recente meldingen meer binnen gekomen zijn. Vervelend om te horen dat

u nog overlast ervaren hebt. Goed dat u de politie belt en deze de overlast ook constateren.

Omtrent de afspraken met betrekking tot het geluid/decibel en de sluitingstijden weet de gemeente hier meer over.

Wij hebben 12 januari een casustafel in Beijum dit vindt plaats bij het WlJ-team, waarin we deze casus wederom aankaarten en

bespreken. Mocht hier nieuwe informatie uitkomen zullen wij u hiervan op de hoogte brengen.

In vertrouwen u voorlopig voldoende te hebben geinformeerd.

Met vriendelijke groet,

Leefbaarheidsconsulent

BSE © patrimonium-groningen.n|

christelli\ke

waningst cht ing

we” PATRIMONIUM

Tel: | Peizerweg 136 | Postbus 907 | 9700AXGRONINGEN
www.patrimonium-groningen.nl
Ver:ERETESBERET o hot mail.com>
Verzonden: zondag 20 november 2022 11:41

Aan:ESE @er oningen.ni' <ESEE @ c roningen.ni>
CC: sociaaldomein <sociaaldomein@ patrimonium-groningen. nl>

Onderwerp: Overlast Punta Cana vrijdagnacht 18 nov.

Geachte mevrouw | 5.1.20 ff
Vrijdagavond 18 november werden wij wederom overvallen met harde muziek van café Punta Cana.

Om 23.15u heb ik de politie gebeld. Onderweg naar het café heeft de politie mij ook gebeld, om te vragen hoe en wat, en wat ik wil

dat zij doen voor mij. Dat was fijn. Ik gaf aan dat ik wilde dat ze de muziek zachter zouden zetten.

Om 23.45u waren er twee politieauto’s bij het café, ze bleven ongeveer een kwartier binnen. Waarna de muziek eventjes zachter is

gezet. De politie heeft mij toen om 00.15 gebeld om hun gesprek te bevestigen, en de café belofte overgebracht dat de muziek

zachter gezet zou worden.

Helaas heb ik om 00.30u de politie opnieuw moeten bellen, omdat ze viak na hun vertrek de muziek weer harder hebben gezet. Ik

weet niet of de politie toen weer is geweest omdat ik probeerde te slapen en niet weer wilde opstaan. Wat ik wel weet, is dat het

muziek tot ongeveer 02.00u zo hard is door gegaan.

Het is niet de eerste keer dat ze de muziek weer harder zetten nadat de politie weg is, maar deze keer vond ik het echt te ver gaan,

en getuige van pure desinteresse.

Ik heb het patrimonium in de CC opgenomen. Misschien is het een idee om binnenkort een gesprek te hebben met Kaa, wij en

het patrimonium over ons wooncomfort en mogelijke oplossingen hiervoor?

Met vriendelijke groet,

1286877 0122


